
Dz-08.0021.1.191.2018 

 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 191/2018 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 28 sierpnia 2018 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 191 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 21.08.2018 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

b) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez Komisję Infrastruktury. 

5. Przygotowanie projektów uchwał – propozycji Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019; 

b) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019; 

c) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019; 

d) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019; 

e) korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki               

na rok 2018; 

f) korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki               

na rok 2019. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu                          

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 21.08.2018 r.  

 

Ad. 2 

 

P. A. Puszkarz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 22.08.2018 r.                                

do 28.08.2018 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 



Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 191/485/2018. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 191/486/2018. 

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie organizacji ruchu przy ul. Drukarskiej w Krakowie – druk nr 504.  

Opinia: pozytywna.                           

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa Trasy Łagiewnickiej                        

w Krakowie od skrzyżowania z ul. Grota Roweckiego do skrzyżowania z ul. Beskidzką i z ul. Halszki 

wraz z budową odcinka linii tramwajowej” – druk nr 505.  

Opinia: pozytywna.                           

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

 

Ad. 5 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji 

przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

b) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego do realizacji 

przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

c) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego do realizacji 

przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

d) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego do realizacji 

przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

e) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki               

na rok 2018. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

f) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                          

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki               

na rok 2019. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

 

 

 

 

 



Ad. 6 

 

P. K. Gacek zaproponował skierowanie pisma do SM Podwawelska w sprawie usunięcia przenośnej 

toalety z terenu przy ul. Komandosów 19 obok stacji trafo oraz wykonania remontu nawierzchni przed 

blokami nr 25 i 27 przy ul. Komandosów. 

P. K. Gacek zaproponował skierowanie pisma do MPO w sprawie usunięcia kontenera na szkło                        

z terenu przy ul. Komandosów 19. 

P. U. Twardzik zaproponowała zorganizowanie spotkania z Dyrektorem A. Olewiczem z ZIKiT                     

w sprawie remontu ul. Wisniewskiego oraz remontu kapliczki przy ul. Kobierzyńskiej. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

191 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak         Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


